

JTianLing's tutorials / 九天JTianLing的教程首页

JTianLing tutorial's link to this page. Originally this was a chinese-only page. English translations are added. In addition, there are now english google translated links for all the external chinese tutorials. Some of these are now getting old, but there might be some handy tips available.

本教程由JTianLing所写，首先发布在其[博客](#)上，由于才疏学浅，不保证完全正确，仅供参考。主要的想法是通过实际做一个游戏来大概的介绍Orx整体的使用情况，推荐在看完官方教程后再看。目前做的游戏是打砖块游戏(BreakOut)

Written by JTianLing, this tutorial was first posted on my [blog](#), and as a result of beginner knowledge, it is not guaranteed to be entirely correct and is provided for informational purposes only. The main idea is to make a general introduction to the overall use of Orx by actually making a game, which is recommended after reading the official tutorial. The current game is an Arkanoid style game (BreakOut).

Tutorial links / 教程链接

由于原作图片较多，而且使用Google Doc完成的，再次用WIKI的格式发布太过繁琐，所以以下提供的都是站外链接，见谅。

Adding tutorials to this wiki was too cumbersome for me, so the following are provided as external links to my blog. I hope you don't mind.

1. [Orx library brief introduction \(English translation\)](#) | Orx 库简单介绍
2. [Orx Getting Started Guide and Hello World \(English translation\)](#) | Orx入门引导及Hello World
3. [Simplification and further learning of Orx text output \(English translation\)](#) | Orx 文字输出的简化及进一步学习
4. [Make an Arkanoid game \(English translation\)](#) | 做一个打砖块游戏
5. [Arkanoid game continued \(English translation\)](#) | 打砖块游戏制作续

Source code reading analysis / 源代码阅读分析

这也是目前关于Orx的源代码的唯一资料了

This is the only source code examples I have currently available using Orx

1. [Overall structure \(English\)](#) | 总体结构
2. [Basic module management \(English\)](#) | 基础模块与模块管理模块
3. [Memory management \(English\)](#) | 内存管理
4. [Containers: Lists, HashTables, Trees \(English\)](#) | 用C实现的基本容器(List,HashTable,Tree)

Other articles / 独立篇

- Fonts and Unicode display in Chinese (English) | 中文显示
- Use of font image generation tool / 字体图片生成工具的使用
- Font image generation tool for unicode, including Chinese (English)

From:
<https://www.orx-project.org/wiki/> - **Orx Learning**



Permanent link:
<https://www.orx-project.org/wiki/cn/orx/tutorials/community/jtianling?rev=1516432585>

Last update: **2025/09/30 17:26 (12 days ago)**